



THE SACRIFICE YOU WON'T REGRET

Worthy Of It All, Part 4
Pastor Andy Wood
November 25–26, 2023

"If you cling to your life, you will lose it; but if you give up your life for me, you will find it."
Matthew 10:39 (NLT)

To Sacrifice: When I _____ something valuable for something of greater worth.

To Treasure: When I _____ something of great worth.

"When Simon Peter realized what had happened, he fell to his knees before Jesus and said, 'Oh, Lord, please leave me—I'm such a sinful man.' For he was awestruck by the number of fish they had caught, as were the others with him. His partners, James and John, the sons of Zebedee, were also amazed. Jesus replied to Simon, 'Don't be afraid! From now on you'll be fishing for people!' And as soon as they landed, they left everything and followed Jesus."
Luke 5:8–11 (NLT)

THE SACRIFICE I WON'T REGRET

1. Pursue my _____ desires over my strongest desires.

"But I say, walk by the Spirit, and you will not gratify the desires of the flesh. For the desires of the flesh are against the Spirit, and the desires of the Spirit are against the flesh, for these are opposed to each other, to keep you from doing the things you want to do."
Galatians 5:16–17 (ESV)

- Am I pursuing what I desire most over what I desire now?

2. Invest in what's _____ over what's temporal.

"Don't store up treasures here on earth, where moths eat them and rust destroys them, and where thieves break in and steal. Store your treasures in heaven, where moths and rust cannot destroy, and thieves do not break in and steal. Wherever your treasure is, there the desires of your heart will also be."
Matthew 6:19–21 (NLT)

- What does my life say that I'm treasuring?

3. Receive the _____ reward.

"And everyone who has given up houses or brothers or sisters or father or mother or children or property, for my sake, will receive a hundred times as much in return and will inherit eternal life."
Matthew 19:29 (NLT)

- To receive God's greater reward I must release whatever threatens first place.

"Simon Peter replied, 'Lord, to whom would we go? You have the words that give eternal life. We believe, and we know you are the Holy One of God.'"
John 6:68–69 (NLT)

- What is God asking me to release in order to receive his greater reward?

"After these things the word of the Lord came to Abram in a vision, saying, 'Do not be afraid, Abram. I am your shield, your exceedingly great reward.'"
Genesis 15:1 (NKJV)

Take your next step



1. give up 2. hold on to 3. deepest
4. eternal 5. greater



不會後悔的奉獻

配受所有的敬拜 (四)

胡安迪牧師

2023 年 11 月 25-26 日

「如果你緊緊抓住自己的生命，就會失去它；但如果你為了我而捨棄生命，反而會得到它。」
馬太福音 10:39 (新普及譯本)

「奉獻」：是_____某樣有價值的東西，為要得着更有價值的

「珍惜」：是_____更有價值的東西

「西門·彼得意識到發生了甚麼事，就跪在耶穌的面前說：『主啊，請離開我吧！我真是個罪人，不配跟你在一起。』原來，西門和船上的人都為他們捕到這麼多的魚深感震驚；他的夥伴們，西庇太的兒子雅各和約翰也同樣感到驚訝。耶穌就對西門說：『不要害怕！從今以後，你得人就像得魚一樣！』他們上岸之後，就立即撇下一切，跟從了耶穌。」
路加福音 5:8-11 (新普及譯本)

不會後悔的奉獻

1. 追尋我「_____」的渴望，超越「最強烈」的渴望

「我說：你們當順着聖靈而行，就不滿足肉體的渴望了。因為肉體的渴望和聖靈相爭，聖靈的渴望和肉體相爭，這兩個是彼此相敵，使你們不能做所願意做的。」
加拉太書 5:16-17 (和合本/意譯)

- 我是否追尋「最深」的渴望，超越「即時」的渴望？

2. 投資「_____」超越「短暫」

「不要在地上積聚財寶，地上有蟲蛀，會銹蝕，還會有盜賊闖進來偷。你們要在天上積存財寶，那裏沒有蟲蛀，不會銹蝕，也沒有盜賊闖進來偷。你的財寶在哪裏，你心中的渴望也在哪裏。」
馬太福音 6:19-21 (新普及譯本)

- 我的生命顯示了我「珍惜」甚麼？

3. 得到_____的獎賞

「無論誰為了我捨棄房屋、兄弟、姊妹、父母、兒女或產業，都會得到百倍的回報，並承受永生。」
馬太福音 19:29 (新普及譯本)

- 為要獲得上帝更大的獎賞，我必須釋出一切威脅「上帝為首位」的東西

「西門·彼得說：『主啊，你有使人得永生的話，我們還歸從誰呢？我們相信，並且也知道你就是上帝的聖者。』」
約翰福音 6:68-69 (新普及譯本)

- 上帝吩咐我要讓出甚麼，為要得到更大的獎賞？

「這事以後，耶和華在異象中有話對亞伯蘭說：『亞伯蘭，你不要懼怕！我是你的盾牌，必大大地賞賜你。』」

創世記 15:1 (和合本)

邁出你的下一步



1. 放棄 2. 抓緊 3. 最深層 4. 永恆 5. 更大